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U heeft ons namens de raadsfractie van D66 schriftelijke vragen gesteld inzake het EK 
voetbal. Onderstaand onze antwoorden op de door u gestelde vragen. 

1. Is het college van mening dat het beter is om in een gecontroleerde omgeving de 
ontmoeting te faciliteren in plaats van in het ongewisse te zijn wat er achter de voordeur 
gebeurt?

Antwoord
Volgens ons is het belangrijk dat iedereen de geldende coronaregels regels volgt; of 
dat nu op straat, in publieke gelegenheden of thuis achter de voordeur is. 

2. Bent u bereid om (grotere) groepen supporters gezamenlijk voetbalwedstrijden van het 
Nederlands elftal te laten kijken, met inachtneming van de coronamaatregelen?

Antwoord
We zijn nog in afwachting van de landelijke richtlijnen. Die zullen we, zodra ze bekend 
zijn, ook volgen. Wel is duidelijk dat zowel de norm om 1,5 meter afstand van elkaar te 
houden als de eisen inzake groepsgrootte in hoge mate gaan bepalen wat in een 
horecagelegenheid mogelijk zal zijn; naast uiteraard algemene overwegingen in 
relatie tot de openbare orde.

3. Indien het antwoord op vraag 2 “nee” is, waarom niet? Indien het antwoord op vraag 
2“ja” is, hoe ziet u dat voor zich, hoe wilt u dit organiseren, heeft u al bepaalde locaties 
op het oog?

Antwoord
We gaan nu zeker niet vooruitlopen op de landelijke richtlijnen, want dan zouden we 
gaan speculeren over wat wel of niet allemaal zou kunnen. We wachten eerst deze 
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richtlijnen af. Daarna handelen we conform hetgeen de burgemeester reeds met de 
raad heeft afgesproken rondom grote evenementen.

4. Is het college van plan om de horeca ruimte te geven om op een coronaproof wijze het 
kijken naar de wedstrijden van het EK te organiseren?

Antwoord
Zie onze antwoorden op vragen 2 en 3. 

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen

 mr. drs. A.H. van Hout drs. H.M.F. Bruls
 gemeentesecretaris burgemeester


